
Zápis  

z výroční členské schůze tanečního souboru Popovjánek   

konané v náhradním termínu dne 16.9.2021 v 18 hodin v klubovně souboru 

Dle stanov se měla výroční členská schůze uskutečnit v březnu, z důvodu vyhlášených opatření  v 

souvislosti s pandemií koronaviru byl termín výroční schůze přesunut na září. Rodiče byli o 

termínu konání schůze informování na webových stránkách souboru.  

Program schůze: 

1. Zahájení 

2. Zpráva o činnosti souboru v roce 2020 

3. Plán činnosti na další období 

4. Zpráva o hospodaření 

5. Výše členského příspěvku 

6. Volba výkonného výboru, revizní komise 

7. Údržba krojů 

8. Diskuse 

9. Usnesení 

10. Závěr 

1. Zahájení   

Schůzi zahájil předseda spolku K. Zelinka. Konstatoval, že ke dni den konání schůze měl spolek 

celkem 36 členů. Na dnešní schůzi je přítomno 20 členů, je tedy usnášeníschopná. Dále seznámil 

přítomné s programem schůze a navrhl složení návrhové volební komise: Magdaléna Bičanová, 

Zuzana Malinová a Iva Ležáková. K programu ani k návrhu složení komise nevznesl nikdo námitky 

ani připomínky a byl jednomyslně schválen.  

Usnesení č. 1: Členská schůze schvaluje program schůze. 

Pro:  20         Proti: 0             Zdržel se: 0 

2. Zpráva o činnosti souboru v roce 2020 a v 1. pololetí roku 2021 

 Rok 2020 byl poznamenán pandemií koronaviru a činnost souboru byla téměř po celý rok 

nulová. Z plánovaných akcí se podařilo uskutečnit pouze Setkání současných a bývalých členů 

souboru 14.2.2020 v kulturním domě. Více v příloze č.1 - Popovjánek v roce 2020.  

 Ani první polovina roku 2021 nebyla příliš optimistická. Opatření omezující kulturní akce i 

volnočasové aktivity stále trvala. V druhém čtvrtletí se však začalo blýskat na lepší časy a 

přicházela postupná rozvolnění. Nedočkavě jsme vyhlíželi rozhodnutí vlády o povolení dětských 

kroužků a o zrušení stále trvajícího zákazu zpěvu. Trochu navzdor a hlavně z touhy konečně začít 

"něco" dělat, jsme se společně s některými dětmi z Popovjánku, členy Popovjanu, Hopsáku a 

Popozumby zapojili do výzvy Tančí celá ČR a v areálu Amfíku natočili 28.dubna 2021 taneční klip 

na celosvětový hit Jeruzaléma. Na všech zúčastněných bylo znát, jak moc nám všem chybí pohyb, 

tanec a hlavně aktivity, při kterých se můžeme potkávat.  

Další akcí, kterou se zdařilo uskutečnit, byla Slavnost 800 let obce konaná 26.6. na Amfíku, a 

která se původně měla realizovat v roce 2020. Vzhledem ke zmatkům a značné nepřehlednosti 

toho, co je a není vlastně dovoleno, se dlouho řešilo, jestli akci uskutečnit. Nakonec bylo 

rozhodnuto, že akce bude. Oslovili jsme děti a začali zkoušet. Účast byla zcela dobrovolná a na 

rozhodnutí rodičů, plně jsme chápali, že někteří se rozhodli zatím do zkoušek nezapojit. Přesto se 

20 dětem v šibeničním termínu - zkoušet jsme začali 31.5. - podařilo secvičit krátké vystoupení, 



kterým se Popovjánek na Slavnosti prezentoval. Dík patří všem účastníkům, po tak dlouhé době 

to byla moc pěkná a vydařená akce.        

Usnesení č. 2: Členská schůze bere na vědomí Zprávu o činnosti za rok 2020. 

Pro:   20        Proti: 0             Zdržel se: 0 

3. Plán činnosti na další období 

rok 2021 

2. 10. Slovácké hody - průvod, vystoupení před OÚ 

 6. 11. Setkání důchodců - vystoupení v KD 

28. 11. Rozsvěcování stromečku na Amfíku 

 4. 12. Mikulášský karneval 

19. 12. Vánoční zpívání na KD 

22. 12. Zpívání u OÚ 

rok 2022 

15.1. Dětský ples 

9.4. VS ČZS - vystoupení 

22. - 24.4. Soustředění 

8.5. Svátek matek 

21.5. Jarmark řemesel 

Usnesení č. 3: Členská schůze schvaluje plán činnosti na 2.pol. r. 2021 a 1. pol. r.  2022 

Pro:   20        Proti: 0             Zdržel se: 0 

4. Zpráva o hospodaření za uplynulé období  

S významnými položkami hospodaření na straně příjmů i výdajů a s konečným zůstatkem k 

31.12.2020 seznámila přítomné Marta Andrýsková.  

Vzhledem k omezení činnosti souboru byl i pohyb finančních prostředků minimální. V roce 2020 

byl na základě rozhodnutí členské schůze členský příspěvek nulový. 

významné pohyby na účtu: 

příjmy: 

příspěvek od obce Popovice          33.058 Kč 

příspěvek od ČZS ZO Popovice      10.000 Kč 

Setkání - výročí souboru                   2.039 Kč 

výdaje: 

náklady na realizaci Setkání          33.058 Kč 

stav finančních prostředků k 31.12.2020  = 76.162,54 Kč 

 

Usnesení č. 4: Členská schůze schvaluje Zprávu o hospodaření za rok 2020. 

Pro:  20         Proti: 0              Zdržel se: 0 

5. Výše členského příspěvku na rok 2021 

Činnost souboru byla i v roce 2021 omezena. Zkoušky probíhaly jen v měsíci lednu a červnu a 

nyní od konce srpna snad do konce roku bez přerušení. Vzhledem k těmto skutečnostem byl 

výkonným výborem přednesen návrh, aby byl pro rok 2021 příspěvek 200 nebo 250 Kč. Z řad 

rodičů byl vznesen návrh na příspěvek ve výši 300 Kč. 



Usnesení č.5: Členská schůze schvaluje členský příspěvek pro rok 2021 ve výši 300 Kč. Příspěvek 

je splatný do 31.10.2021. 

Pro:  20         Proti: 0             Zdržel se: 0 

 6. Volba výkonného výboru, revizní komise 

Návrhová komise přednesla návrh na složení výkonného výboru: 

Dle stanov je funkční období výkonného výboru i revizní komise tříleté. Výkonný výbor má pět 

členů, funkční rozdělení volí jeho členové na jednání výboru. Revizní komise je tříčlenná. Poslední 

volby se uskutečnily v roce 2018. Výkonný výbor pracuje ve složení Karel Zelinka, Marta 

Andrýsková, Jitka Nováková, Luděk Dědek a Zuzana Bičanová. Pokud nebudou jiné návrhy, 

navrhujeme pro období 2021 - 2024 jako členy výkonného výboru stávající členy, mimo Zuzany 

Bičanové, která plní mateřské povinnosti. Nahradit by ji měla Zuzana Kučerová, která dlouhodobě 

působí v souboru jako vedoucí nácviku. Pokud nemá nikdo připomínky ani protinávrh, 

předkládáme jmenovitě návrh na složení výkonného výboru: 

Karel Zelinka, nar. 8.6.1972, bytem Popovice 142 

Marta Andrýsková, nar. 22.3.1963, Popovice 224 

Zuzana Kučerová, nar. 12.3.2002, Popovice 274 

Jitka Nováková, nar. 5.11.1969, Popovice 235 

Luděk Dědek, nar. 22.6.1979, Popovice 236 

Usnesení č. 6a: Členská schůze volí výkonný výbor ve složení: Karel Zelinka, Marta Andrýsková, 

Jitka Nováková, Luděk Dědek a Zuzana Kučerová. 

Pro:   15        Proti: 0              Zdržel se: 5 

Návrhová komise dále přednesla návrh na složení revizní komise. V revizní komisi dlouhodobě 

působili Monika Lyková, Ladislava Stojaspalová a Roman Martínek. Všichni jmenovaní  již mají 

děti starší, které už nejsou členy souboru. Bylo by vhodné, aby se členství v revizní komisi zhostili 

rodiče stávajících členů. Předkládáme návrh na složení revizní komise: 

Monika Lyková, nar. 17.7.1972, Popovice 180 

Ilona Potomáková, nar. 7.3.1979, Popovice 389 

Petra Šestáková, nar. 22.7.1971, Popovice 355 

Usnesení č. 6b: Členská schůze volí revizní komisi ve složení: Monika Lyková, Ilona Potomáková 

a  Petra Šestáková. 

Pro:  18         Proti: 0             Zdržel se: 2 

7. Organizační záležitosti, údržba krojů 

- v měsíci říjnu 2021 proběhne nábor a přijímání nových členů, osloveny budou děti ve věku 6 - 

10 let. Podle počtu dětí se pak rozhodne o případném novém přerozdělení do skupin a 

reorganizaci zkoušek. Zatím budou děti pracovat ve dvou skupinách se zkouškami v tradičních 

časech,  

- kroje na hody - prosím o nahlášení, kdo z dětí půjde v souborovém kroji, případně kdo kroj 

nemá, budeme předávat na dalších zkouškách 

- souborové trička 

Požadavek na rodiče, aby nahlásili, kdo z dětí potřebuje nové - větší tričko s logem souboru. Tyto 

informace s uvedením požadované konfekční velikosti je nutné co nejdříve (nejpozději do konce 

října) zaslat formou SMS zprávy na telefon 731 566 181 (J. Nováková) nebo na mail souboru: 

popovjanek@seznam.cz .  

- fotodokumentace - dobrovolník, který zajistí zhotovení fotodokumentace, případně videa z akcí 



souboru - jak vystoupení, tak souborové akce (besídky) - Dana Brabcová, Zdenka Malinová 

- vybavení na zkoušky 

Prosba na rodiče, aby dohlédli na to, že si děti na zkoušku nosí svou láhev s pitím, vhodnou obuv 

na tančení a pohodlné oblečení, vhodnější než rifle jsou tepláky nebo legíny!. U děvčat se 

požaduje, aby měly vlasy v culíku, nebo alespoň sepnuté. 

- kroje - údržba:  přesunuto na pátek 24.9. v 18:30 hod. 

Usnesení č. 7: Členská schůze bere na vědomí informace o organizačních záležitostech. 

Pro:  20         Proti: 0             Zdržel se: 0 

7. Diskuze:  bez příspěvku 

8. usnesení: bylo přijato ke každému bohu po jeho projednání.   

9. Závěr 

Poděkování za účast a ukončení schůze v 19.15 hodin. 

 

V Popovicích dne 16. 9. 2021       

 

Zapsala Jitka Nováková                                                                                      Karel Zelinka 


